

Title (en)

Device for holding a boot on an alpine ski and a skiing assembly with a ski and such a binding

Title (de)

Rückhaltevorrichtung für einen Schuh auf einem Alpinski und eine Vorrichtung mit einem Ski und solch einer Bindung

Title (fr)

Ensemble de retenue d'une chaussure sur un ski alpin et ensemble à skier comprenant un ski et un tel ensemble de retenue

Publication

EP 1230956 A1 20020814 (FR)

Application

EP 02002863 A 20020208

Priority

FR 0102104 A 20010212

Abstract (en)

The ski (1) comprises front and rear (2,3) boot retaining elements assembled to the ski central zone. The front retaining element body (6) and the frame (16) of the rear retaining element are connected to the ski by rigid connection mountings which are fastened to the body and frame and come down in the direction of the ski along its lateral sides. The connecting spindles (42,43) passing through the ski structure are articulated to the lower ends of the mountings and the ski.

Abstract (fr)

L'invention concerne un ensemble à skier comprenant un ski (1), deux éléments de retenue avant et arrière (2, 3) assemblés au ski dans sa zone centrale. Le corps (6) de l'élément de retenue avant et le châssis (16) de l'élément de retenue arrière sont reliés au ski par des montants rigides de liaison (11, 12) qui sont attachés solidairement respectivement au corps et au châssis, redescendent en direction du ski le long de ses flancs latéraux, et que des tourillons de liaison (42, 43) traversant la structure du ski relient par articulation les extrémités inférieures des montants et le ski.
<IMAGE>

IPC 1-7

A63C 9/00

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2012.01)

CPC (source: EP)

A63C 9/003 (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0938917 A1 19990901 - SALOMON SA [FR]
- WO 0069532 A1 20001123 - SALOMON SA [FR], et al
- EP 0769312 A1 19970423 - SALOMON SA [FR]
- FR 2640516 A1 19900622 - SALOMON SA [FR]
- FR 2577815 A1 19860829 - PETZL SARL ETS [FR]

Citation (search report)

- [A] EP 1000641 A1 20000517 - SALOMON SA [FR]
- [A] WO 9938583 A1 19990805 - ATOMIC AUSTRIA GMBH [AT], et al
- [A] DE 4112299 A1 19911219 - SALOMON SA [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 1230956 A1 20020814; FR 2820648 A1 20020816; FR 2820648 B1 20030502

DOCDB simple family (application)

EP 02002863 A 20020208; FR 0102104 A 20010212